
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 124
Hvad er baggrunden for, at SKAT ikke i sine aktivitetsplaner (Styrket regelef-
terlevelse på skatteområdet) for 2014 og 2015 har opsat et indsatsprojekt ve-
drørende kontant refusion af udbytteskatter på baggrund af, at de udbetalte
beløb var i kraftig stigning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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